
Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk Dykerihistorisk Förening                   Protokoll nr 55 

Org nr 802422-8457  

___________________________________________________________________________ 

 

 

Datum:  2019-01-20, kl 11.00 

 

Lokal:   Skype-möte. 

 

Närvarande: Birgitta Forsén, ordförande 

Hans Bohlin, vice ordförande, deltog t o m Vision Framtiden, 

12.15 

  Bert Westenberg, sekreterare 

  Kent Forsén, ledamot 

Hans Örnhagen, ledamot 

Hans Forsman, suppleant 

  Tomas Jangvik, adjungerad 

 

Möte öppnas: Birgitta Forsén hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat. 

 

Fastställande av dag- 

ordningen: Föreslagen dagordning godkändes, bilaga 1. 

 

Val av två justerings- 

män:  Kent Forsén och Tomas Jangvik valdes att justera protokollet.

  

Protokoll från före- 

gående möte: Protokoll nummer 54 godkändes efter följande ändringar. 

(a) Birgitta Björkskär är alltjämt administratör för Facebook. 

(b) Lars Gustafsson är huvudansvarig för middagen i samband 

med jubileet. 

 

Ekonomi, medlemmar,  

sponsorer: Styrelsen efterlyste årsredovisningen. Den ska skyndsammast 

presenteras för styrelsen innan den överlämnas till revisorerna för 

granskning. 

 Posten ”Först hydro dive” måste specificeras. ”Gajdutbildning” 

ändras till guideutbildning. 

 Styrelsen efterlyser redovisning av inbetalningar avseende SDHF:s 

jubileumsfest. 

 Det ska tydligt framgå av den ekonomiska rapporten vilka 

medlemsavgifter som avser 2018 respektive 2019, bilaga 2. 

 

  Kassabehållning per 31 december 2018 är 90 267 kronor. 

   

Pågående ärenden: Hemsidan  

Birgitta Forsén arbetar kontinuerligt med hemsidan och får vid 

behov stöd av Mattias Ekholm. Studiecirklar för programmet 



Wordpress finns på ett flertal orter. Birgitta Forsén planerar ev att 

gå en kurs. 

 

Facebook 

Birgitta Björkskär kommer att bjudas in till ett möte med styrelsen 

inom en snar framtid. 

 

SMM, samarbetsavtal, m m 

SMM vill att avtalen mellan de olika samarbetsparterna ska vara 

konformerade. Myndigheten arbetar med att ta fram ett nytt avtal. 

 

Riksantikvarieämbetet, RAÄ, har godkänt presenterat förslag för 

utrymningsväg. Arkitekterna tar fram erforderliga ritningar och 

söker bygglov hos Stadsbyggnadskontoret. Utrymningsvägen är 

placerad mot Spritmuseet. 

Birgitta Forsén ska mejla aktuella ritningar till styrelsen. 

   

 Hans Forsmans detaljerade beskrivning av belysningen i 

Dyktankhuset kommer att lämnas till SMM. 

Önskemål framfördes att punktbelysningen ska kunna släckas via 

ett fåtal strömbrytare i anslutning till mässen vid den där befintliga 

undercentralen. 

Hans Örnhagen går igenom Hans Forsmans sammanställning 

innan det via ordföranden skickas till SMM. 

 

Container, arbete med avveckling 

Staffan von Arbin har återkommit i frågan om köp av föremål i 

containern. Han kan tänka sig en reglering av arvodet för 

Signallinan vid köp av föremål. 

 

En dansk ACSC ska vi behålla. En kartong med UV- 

orienteringsrelaterade föremål bör sparas för ev framtida 

utställningar. 

 

Skansen, Djurgården, har framfört önskemål om att kunna få 

överta dykutrustning som vi inte har behov av till en planerad 

permanent utställning. Beslutades att plocka ut lämpliga föremål. 

 

Birgitta Forsén tar kontakt med Lars Gustafsson om vad vi ska/kan 

göra med den kronmärkta utrustningen. Alternativt tar Birgitta 

Forsén kontakt med den handläggare inom Försvarsmakten hon 

tidigare korresponderat med angående dykutrustning. 

 

Lån av Fahnehjelms hjälm 
Hjälmen finns nu på plats efter förtjänstfulla arbetsinsatser av 

Hans Bohlin, Hans Forsman, Kent Forsén och Magnus Waldau. 

 

Ett önskemål framfördes att hjälmen ska placeras högre upp i 

montern och att lämplig belysning bör anskaffas. 

 



Hans Örnhagen har lämnat förslag till textskyltar i anslutning till 

exponerade hjälmar. Hans Bohlin åtar sig att ta fram skyltarna. 

 

Guideutbildning 

Tomas Jangvik meddelade att guidepärmen kommer att revideras 

efter årsmötet.  

 

Till våren 2019 planeras en kvällskurs med en praktikdel på en 

efterföljande lördag. Planerad kurs är grundad på efterfrågan och 

är f n planerad att hållas i april alternativt maj. 

 

SDHF har för närvarande 20 utbildade guider vara några mindre 

aktiva. 

 

Tomas Jangvik har tagit fram en bemanningslista för öppet-

hållandet av Dyktankhuset under 2019. 

 

En träff med guiderna planeras till maj när guidepärmen är 

uppdaterad. 

 

ROV-projektet 

Bert Westenberg föreslog att styrelse städar upp 

uppställningsplatsen för ”ur”-rov:en och att vi börjar renovera den, 

i första hand avlägsnar rosten och därefter målar den i ursprunglig 

färg. En informationsskylt om rov:ns historik tas fram.  

Styrelsen beviljade ett första anslag på 2 000 kronor till Hans 

Forsman för att påbörja renoveringsarbetet med ”ur”-roven. 

 

Sista veckan i januari 2019 kommer Kent Lögdberg, Peter 

Lögdberg och Bert Westenberg att driftsätta rov:n # 60, för att 

därefter upprätta en arbetsplan för fortsatta åtgärder.  

 

Carlssondräkten 

Dräktverkstan ska tillsammans med Hans Bohlin diskutera hur och 

därefter snarast sprätta upp den gamla dräkten.  Detta för att sedan 

återskapa en ny dräkt med tillgängligt dräktmaterial. 

 

Vision Framtiden  

Inbjudan har skickats till kungshuset att delta i 

jubileumsfestligheterna. 

Kent Forsén har deltagit i en kurs i Göteborg om hur föreningar 

kan söka medel, arrangerad av RAÄ/ARBETSAM i Göteborg. 

 

Filmerna, åtgärd 

 Bestämdes att Tomas Jangvik är projektägare och att Bert 

Westenberg adjungeras till projektet. 

 Tomas Jangvik tar snarast kontakt med AMF-film för att få de 

enligt tidigare beslut utvalda filmerna, Elba, 20 minuter, och Let´s 

go skindiving, 20 minuter, kopierade. De ska visas på den 

kommande Dykmässan i Göteborg i mars. 



 Signallinan 

 Glädjande nog finns det gott om material inför nästa utgåva. 

Ambitionen är att få med en artikel om vårt evenemang i maj.  

 Tomas Jangvik påpekade att tidningen inte bör innehålla alltför 

många återberättande artiklar. 

  

Glöggträffen: Ett 30-tal personer deltog i glöggträffen. Den efterföljande buffén 

uppskattades av de inbjudna. 

 

Jubileumsboken: Samtliga kapitel har korrekturlästs och materialet har lämnats till 

Båtdokgruppen, Skärhamn, för granskning, för att därefter skickas 

till Riga, Lettland, för en första layout. Bokens format kommer att 

bli 205x210. 

 

Dykmässan: Tomas Jangvik är huvudansvarig för projektets genomförande. Vi 

disponerar en utställningsyta på 3x5 meter tillsammans med 

Lysekils Dykmuseum. 

Tomas Jangvik har fortlöpande kontakt med Lysekils 

Dykmuseums ”mässgeneral” Stellan Karlgren. 

Följande har anmält att de kommer att delta i mässan förutom 

Tomas Jangvik: Birgitta och Kent Forsén, och Magnus Waldau. 

 

Årsmötet:  Årsmötet kommer att äga rum i lokal i direkt anslutning till 

mässlokalerna söndagen den 17 mars klockan 10. 

  

 En proposition om höjd medlemsavgift kommer att inlämnas, 

bilaga 3. 

 

Verksamhetsberättelsen för 2018 kompletteras med följande, 

bilaga 4: 

(a) 168 betalande medlemmar, 4 hedersmedlemmar (kassören 

kontrollerar). 

(b) Guideutbildningen har resulterat i 2 nya guider. 

(c) Dyktankhuset har haft över 1 700 besökare under 

verksamhetsåret 2018. 

(d) 10 gruppbesök. 

Styrelse önskar få besöksstatistiken av Berndt Lennholm. Birgitta 

Forsén kontaktar Berndt Lennholm. 

 

Birgitta Forsén presenterade ett utkast till en verksamhetsplan för 

2019, bilaga 5 

 

Birgitta har varit i kontakt med valberedningen. 

 

Jubileet, evenemanget  

2019: De som fortfarande lever av de 18 som deltog i Aktionsgruppen 

för bevarande av Dyktankhuset får en inbjudan till jubileet så även 

Åke Lindes änka. 

 24 personer har till dags dato, 2019-01-20, anmält intresse att 

närvara på jubileet varav 10 redan betalat in evenemangsavgiften. 



 

Städdagarna: Städning i Dyktankhuset kommer att äga rum den 23 och 24 

februari. Båda dagarna börjar städningen 10 och pågår till 16. På 

söndagen planeras ett besök i containern av en mindre arbetsgrupp. 

 En namnlista ska upprättas med vem som göra vad under de två 

städdagarna. 

 

Övriga frågor:  Hans Forsman har anmält intresse att delta i 

”accederingsgruppen”. Bert Westenberg är projektägare och 

Tomas Jangvik är adjungerad. 

  

Birgitta informerade om att samtliga Signallinor finns på hemsidan 

med undantag av det senaste numret. 

 

Tavlan/fotot med ”Aktionsgruppen” diskuterades men om 

placering och format fanns det delade åsikter. Formatet 1x1 meter 

framfördes. Ett beslut fattas efter fortsatt utredning. 

 

Styrelse beslöt att Aleksi Quispe Vuorenmaa ska få samtliga ex av 

Signallinan utan kostnad. Återbetalning verkställs snarast av Åke 

Johansson. 

 

Nästa styrelsemöte: Nästa styrelsemöte äger rum i Dyktankhuset lördagen den 23 

februari klockan 16. 

  

Mötets avslutas: Ordförande tackade de närvarande för visat intresse och förklarade 

mötet avslutat. 

 

 

 

Vid protokollet  

 
Bert Westenberg 

 

 

Justeras    Justeras                 

                                         
Kent Forsén              Tomas Jangvik 

     

 


